
   

Vragen Commissie Bestuur 8 september 2023  

 

Wim Kok, SGP-fractie, over Brief GS van 28 februari 2023 over Afronding verkoop Wholesale en officiële 
naamswijziging naar ZEH - 289115 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  

1. In de brief van 27-01-2023 geeft GS aan dat PZEM (juister ZEH) voor de zomer met 
een plan van aanpak komt. Wat is de status hier van? Hierin ook graag de status van 
het Gemini contract betrekken zoals in de notitie van ZEH d.d. 05-02-2023 op pagina 2 
benoemd.  

Het plan van aanpak resterende bedrijfsonderdelen ZEH is als bijlage 

toegevoegd aan de brief van GS van 18 juli 2023 over jaarstukken ZEH, 

Evides en GBE Aqua over boekjaar 2022 – (dossiernummer: 359587). 
Deze staat ter informatie op de agenda van de commissie bestuur van 8 
september 2023. Ook de update Gemini is in dit plan van aanpak 
opgenomen.  

2. In dezelfde brief geeft GS aan zelf aan de slag te gaan met de herijking van de 
aandeelhoudersstrategie. Wat is de status en welke tijdslijnen ziet GS voor zich? 

Het uitgangspunt is om de herijkte aandeelhoudersstrategie in de 
Provinciale Staten vergadering van 15 december 2023 aan u voor te 
leggen.  

3. In de informatiebijeenkomst op 27-01-2023 is op slide 24 een 'Werkwijze in 2023' 
genoemd. Wat is hier de status van?  

Het dividendvoorstel ZEH is als bijlage toegevoegd aan de brief van GS 

van 18 juli 2023 over jaarstukken ZEH, Evides en GBE Aqua over 
boekjaar 2022 – (dossiernummer: 359587).  
Voor 2024 is het uitgangspunt om het dividendvoorstel met PS te delen 
voordat de AvA ZEH hier een besluit over neemt.  

4. Zijn er verder nog ontwikkelingen rondom de verkoop van PZEM dan wel ZEH die in dit 
kader vooruitlopend op de commissie Bestuur gedeeld kunnen worden?  

ZEH heeft inmiddels de finale afwikkeling met EPH afgerond. Hier lag een 
gedetailleerde audit aan ten grondslag. Op basis hiervan heeft een 
nabetaling plaats gevonden aan ZEH van € 14,2 mln. Dit is geen 
transactie- of verkoopresultaat maar een effect van het feit dat de 
daadwerkelijke 2022 resultaten hoger zijn uitgevallen dan ten tijde van de 
verkoop werd verwacht. De initiële koopsom was namelijk vastgesteld op 
basis van een verwacht resultaat.  

 




